



Date: 20th April 2016

التاريخ: 20 / ابريل / 2016

To/ Dubai Financial Market,
Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
SVP & Chief Operations Officer-Operations
Division

السادة / سوق دبي المالي
المحترم
السيد / حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس التنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات / رئيس
قطاع العمليات

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Devaar's Second Board Meeting of 2016 results

نتائج الاجتماع الثاني لمجلس إدارة شركة ديار لعام 2016

This to inform you that the second Board of Directors of Deyaar Development PJSC for 2016 was held where the Board reviewed , discussed and resolved the followings:

نود أن نحيطك علما بأن مجلس إدارة شركة ديار للتطوير (ش م ع) قد عقد اجتماعه الثاني للعام 2016 ، حيث اطلع وناقش المجلس وقرر ما يلي :

- 1- Reviewed the preliminary of the non reviewed profit for the first quarter of the financial year 2016 and authorized the Executive Committee to approve the financial statement upon completion and to be disclosed during the legal period.
- 2- Formed the new Company's committees and elected its members (Audit, Executive and Nomination & Remuneration Committee)
- 3- Discussed other routine matters.

1. إطلع على الارباح الاولية الغير مراجعة للربع الاول للسنة المالية 2016 وفوض اللجنة التنفيذية لاعتماد البيانات المالية حين الانتهاء من مراجعتها من قبل المدققين والافصاح عنها ضمن المدة القانونية
2. تم تشكيل لجان الشركة (التدقيق و المكافآت والترشيحات واللجنة التنفيذية) وانتخاب أعضائها لكل من لجنة

3. مناقشة بعض الأمور الاعتيادية للشركة

Kind Regards,

مع فائق الاحترام والتقدير،،،

ديار
DEYAAR

عمر محمد قشير
المستشار العام / أمين سر مجلس إدارة
شركة ديار للتطوير ش.م.ع

42
ديار
DEYAAR